
 

Zápis z jednání pracovní skupiny Financování, konaného dne 4.6.2025 v 
Nepomuku 

 

Datum: 4. 6. 2025 

Místo konání: Volnočasové centrum Fénix, Nepomuk, 14:00 - 16.00 hodin 

Přítomní: dle prezenční listiny 

Omluveni: Marek Baroch 

 

Program jednání: 

- zahájení 
- informace k aktualizaci dokumentu MAP 
- prioritizace investičních záměrů škol  
- návrh opatření zaměřených na zajištění udržitelnosti MAP po ukončení podpory, 

včetně zapojení místních aktérů a začlenění klíčových aktivit do běžného chodu 
škol. 

- informace k navazujícímu projektu MAP V a jeho spolufinancování 
- diskuze a závěr 

 

1. Informace k aktualizaci dokumentu MAP 

Členové pracovní skupiny byli seznámeni s aktuální verzí dokumentu MAP. Byly 
představeny hlavní potřeby škol identifikované v oblasti rozvoje moderních 
didaktických forem a klíčových kompetencí. Byla diskutována podpora žáků se 
sociálním a jiným znevýhodněním, potřeba dalšího vzdělávání pedagogických 
pracovníků a rozvoj jejich didaktických kompetencí. Zazněly návrhy na rozšíření 
podpory v oblasti duševního zdraví žáků a prevence školního neúspěchu. 

2. Prioritizace investičních záměrů škol 

Jedním z kroků aktualizace Strategického rámce MAP je také prioritizace 
investičních záměrů škol. V rámci tohoto bodu jednání proběhla diskuse nad jejich 
prioritizací s ohledem na aktuální potřeby a strategii rozvoje MAP. Jindřich Jindřich 
navrhl, aby byly školy dostaly možnost prioritizovat své investiční záměry samy. 
Členové pracovní skupiny se v další diskuzi shodli, že prioritní by měly být ty 
investiční záměry, které a) jsou  připraveny pro realizaci a b) jejichž nositelé jsou 
připraveni podat žádost o dotaci v rámci IROP v nejbližší otevřené výzvě. Toto 
řešení bude projednáno v rámci jednání Řídícího výboru MAP ORP Nepomuk IV.  
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Skupina doporučila upřednostnit investice do modernizace učeben a zlepšení 
technického zázemí, dále projekty zaměřené na inkluzi a podporu žáků se 
speciálními vzdělávacími potřebami. 

3. Návrh opatření zaměřených na zajištění udržitelnosti MAP po ukončení podpory, 
včetně zapojení místních aktérů a začlenění klíčových aktivit do běžného chodu 
škol 

Diskutována byla opatření pro zajištění dlouhodobé udržitelnosti aktivit MAP, 
zejména s důrazem na zapojení místních aktérů (zejm. zřizovatelů škol). Navrženo 
bylo začlenit nejúspěšnější aktivity do školních vzdělávacích programů a podpořit 
sdílení dobré praxe mezi školami. Nutnost pravidelného vyhodnocování a 
aktualizace potřeb škol byla členy PS Financování  označena za klíčovou. 

4. Informace k navazujícímu projektu MAP V – spolufinancování projektu 

Realizačním týmem MAP byly poskytnuty informace o přípravě navazujícího 
projektu MAP V, jeho předpokládaném financování a možnostech 
spolufinancování (20%) ze strany zapojených subjektů. Realizační tým MAP 
přítomné členy seznámil s předběžnou finanční rozvahou ohledně 
spolufinancování projektu dle velikosti obce a počtu žáků navštěvujících dané 
mateřské a základní školy.   

 

OBEC/zřizovate
l školy/ 

 dle velikosti 

MŠ ZŠ ZUŠ počet 
škol 

počet 
žáků 

váha/ 

výpočet 

celkem Kč ročně 

Nepomuk 350 570 330 3 1250 1550 129369 64 684,5 

Spálené Poříčí 120 346   2 466 666 55587 27 793,5 

Kasejovice 56 189   2 245 445 371141 18 557,5 

Žinkovy   

celkem 130 

  1 130 230 19197 95 98,5 

Neurazy 24     1 24 124 10350 5 175 
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Mladý 
Smolivec 

26     1 26 126 10516 5 258 

Čížkov 30     1 30 130 10850 5 425 

Mileč   21   1 21 121 10099 5 049,5 

Vrčeň 56 62   2 118 318 26541 13 270,5 

Nekvasovy 24     1 24 124 10350 5 175 

 

5. Diskuze a závěr 

V rámci diskuze byly vzneseny dotazy k možnostem financování menších investic a 
k dalším možnostem spolupráce s místními firmami. Jednání bylo ukončeno s tím, 
že další schůzka pracovní skupiny proběhne v září 2025, termín bude upřesněn 
e-mailem. 

 

Úkoly a závěry: 

Školy budou RT MAP vyzvány, aby doplnily prioritizaci investičních záměrů  nejpozději do 
středy 11. 6. 2025. 

Jindřich Jindřich a Jaroslav Tolar přednesou na jednání ŘV MAP návrh k prioritizaci 
investičních záměrů v SR MAP.  

Členové budou na svém dalším jednání informováni o průběhu jednání ohledně 
pokračování projektu MAP V. 

 

Zapsala: Pavlína Jandošová 

Schválila: Adéla Mašková 
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